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Geacht college en leden van de raad, 

 

Enkele weken geleden ontving ik de uitnodiging voor een bijeenkomst in de Brink in Obdam. In deze brief wordt 

melding gemaakt van een tekort van ca. 2 miljoen op jaarbasis. Aan de oproep in de brief heb ik gehoor gegeven 

en in deze brief wil ik verslag doen hoe de bijeenkomst op mij is overgekomen.  

 

Bij aankomst bleek de zaal van de Brink goed vol. De avond werd geopend door de burgemeester de heer 

Posthumus. Op een groot scherm, waarop het tekort van 2 miljoen werd weergegeven, werden verschillende 

uitgaven posten gepresenteerd, waaronder o.a. het onderhoud van wegen, de bibliotheek en het zwembad. Een 

greep van uitgaven uit de begroting, maar geen volledig beeld. Tijdens deze presentatie konden door de 

aanwezigen vragen worden gesteld. Zo toog de burgemeester met zijn microfoon naar de vrouw of man die een 

vraag had en stelde de desbetreffende persoon in de gelegenheid haar of zijn vraag te stellen, dat allemaal met 

één microfoon, waardoor het niet makkelijk te volgen was. De burgemeester liet tijdens zijn presentatie weten 

dat de aanwezigen na de inleiding in groepen werden opgedeeld waarna er met stickers kon worden aangegeven, 

op welke uitgaven bezuinigd zou kunnen worden. Ik denk dat ik het een uur heb volgehouden en toen werd het 

staan mij te veel en ben ik vertrokken. Wat ik in het betoog van de burgemeester heb gemist is het volgende. Bij 

de fusie van Obdam en Wester Koggenland  tot de gemeente Koggenland, was de financiële positie van de 

nieuwe gemeente niet zo somber als deze nu is. Omdat ik geruime tijd politiek actief ben geweest in Obdam (ik 

was onder andere lid van de gemeenteraad in de periode 1994/1998) weet ik dat de financiële positie van Obdam 

niet sterk was, maar de financiële positie van Wester Koggenland was van een andere orde. Wat ik in de 

presentatie heb gemist is een analyse van hoe het tekort is ontstaan, dan is een greep uit een aantal uitgaven 

posten onvoldoende. Interessant is ook hoe de kosten van de organisatie zich in de afgelopen jaren hebben 

ontwikkeld. Ik bedoel dan de kosten van huisvesting, personeel en bestuur. Naar mijn mening dien je ook dit 

soort uitgaven te betrekken bij het maken van keuzes om het tekort weg te werken. Als je moet bezuinigen moet 

je ook in eigen vlees durven snijden.  

 

Om u te helpen bij het maken van keuzes doe ik hieronder een aantal suggesties: 

 

 De vraag dient zich aan of het nog verantwoord is om met 3 bezoldigde wethouders verder te gaan, in 

de vorige college periode deed de gemeente het met 2 wethouders. 

 Onlangs werd bekend dat het kabinet op dit moment onderzoek doet naar de mogelijkheid om 

gemeenten lokaal belasting te laten heffen. Ik ben van mening deze ontwikkelingen te betrekken bij uw 

keuzes. 

 In de brief wordt melding gemaakt dat er met de verenigingen speciale bijeenkomsten worden belegd. 

Ik wil u daarbij de volgende suggesties meegeven. Ik ben geruime tijd voorzitter geweest van een turn 

en gymnastiekvereniging in de gemeente Opmeer. Deze vereniging ontving subsidie voor bepaalde 

categorieën leden te weten: jongeren, ouderen en gehandicapten.  “Kort samengevat” overzichtelijk en 
eenvoudig. De gemeente Opmeer heeft op een bepaald moment deze subsidievorm afgeschaft en 

introduceerde een projectsubsidie.  Kort samengevat “bureaucratisch en tijdrovend, zowel voor de 

bestuurder van de vereniging als de desbetreffende ambtenaar. Mijn advies is dus houdt het subsidie 

systeem naar verenigingen simpel en vergeet niet dat de verenigingen de ruggengraat van de 

samenleving zijn. Zij houden de jeugd van de straat en laten mensen bewegen. Koester deze 

organisaties! 

 Door de gemeente wordt eens per twee weken de uitgave “Koggennieuws” verspreid. Het lijkt mij 

verstandig om te onderzoeken of dit nieuws niet op een andere wijze kan worden verspreid. In het 

verleden gebeurde dat via de Kogge expres, de gemeente Opmeer maakt deze informatie ook bekend 

via een huis aan huis blad wellicht is dat goedkoper, dan zelf een uitgave uit te brengen. 

  

Tot zover mijn suggesties. Ik wens u veel wijsheid toe bij het maken van keuzes en wacht met belangstelling de 

verdere ontwikkelingen af. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Willem Harlaar 


